
Vážený pane místostarosto,

obracím se na Vás s interpelací ve věci „Stavu a využití mobilní aplikace Praha 5 
v mobilu.“, kterou vytváří a spravuje odbor ve Vaší gesci: odbor veřejného 
prostranství. Následně budu mobilní aplikaci „Praha 5 v mobilu“ pojmenovávat 
jen jako „aplikace“

rád bych znal odpovědi na následující otázky:

1. Kolik jsou celkové náklady na vytvoření aplikace na odboru veřejného 
prostranství?

2. Kolik činí udržovací náklady na aplikaci v současném roce?
3. Kolik občanů si aplikaci stáhlo a kolik jí používá? Pokud tato informace není 

dostupná tak proč není dostupná, protože taková zpětná vazba je zásadní 
způsobem vypovídá o efektivitě využití aplikace.

4. Kolik zaevidovaných podnětů pro činnost odboru veřejného prostranství 
dorazilo na ÚMČ Praha 5 prostřednictvím aplikace?

5. Kolik podnětů došlých z aplikace bylo vyřízeno kladně? Odmítnuto? Čeká 
na vyřízení?

Předem děkuji za odpovědi.

S pozdravem

RNDr. Radomír Palovský, CSc V Praze 29. ledna 2019 
zastupitel


